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Motion on
“Respecting and complying with

the principles prescribed in the Basic Law”

Hon James TO Kun-sun has given notice to move the attached
motion on “Respecting and complying with the principles prescribed in the
Basic Law” at the Council meeting of 17 March 2004.  The President has
directed that “it be printed in the terms in which it was handed in” on the
Agenda of the Council.

(Ray CHAN)
for Clerk to the Legislative Council

Encl.
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2004年年年年3月月月月17日日日日(星期三星期三星期三星期三)
立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上立法會會議席上

涂謹申議員就涂謹申議員就涂謹申議員就涂謹申議員就“尊重及遵守尊重及遵守尊重及遵守尊重及遵守《基本法》所訂定的原則《基本法》所訂定的原則《基本法》所訂定的原則《基本法》所訂定的原則”
提出的議案提出的議案提出的議案提出的議案

議案措辭議案措辭議案措辭議案措辭

“本會促請政制發展專責小組以實事求是的態度，就政制改革的具體方案徵詢市
民意見，避免陷入不必要的爭拗，引 社會分化及不穩；以及向中央政府表明，

在落實政制改革時須尊重及遵守《基本法》所訂定的原則。”

(Translation)

Motion on “Respecting and complying with the principles
prescribed in the Basic Law”

to be moved by Hon James TO Kun-sun
at the Legislative Council meeting

of Wednesday, 17 March 2004

Wording of the Motion

“That this Council urges the Task Force on Constitutional Development to consult, in
a pragmatic manner, the public on concrete proposals of constitutional reform, to
avoid unnecessary arguments, causing social polarisation and instability; and to
express to the Central Government that the principles prescribed in the Basic Law
shall be respected and complied with in implementing constitutional reform.”


